
Bestyrelsesmøde i Jystrup Landsbyforening den 13. Januar 2022

13. Januar 2022 kl. 18:00

Dagsorden

1. Økonomi i foreningen, herunder forslag til 1½ x sponsorat og regnskab til GF.

2. Regnskab for Genåbningsfestivalen

3. Interesserede til deltagelse i Trafiksikkerheds- og Stigrupper

4. Nyt om Søholmhus

5. Etablere gruppe til at revidere Jystrup-folderen

6. Vild med vilje-arrangement hvornår og hvor?

7. Bankskifte?

8. Kommuneskifte?

9. Saunaprojekt

10. Trafikbestilling fra Kommunen, Stef

11. Pavillon ved Børnenes hus

12. Hvornår GF?

13. Evt.

Referat

Sted

Aktivitetshuset - Skjoldenæsvej 65, 4174 Jystrup

Deltagere

Stef, Jens, Martin, Lars, Lasse, Alison, Kurt, Lone

Afbud

Louise

Dagsorden

1. Økonomi i foreningen, herunder forslag til 1½ x sponsorat og regnskab til GF

Lars sender bilag til kasseren for regnskab 2021. 
Lars laver oplæg til brev til annoncører. Forslag til pris vil være kr. 2.000,00 for en annonce, med 

mulighed for evt. specielle krav til en merpris. Martin detaljere krav til annoncerne. 
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2. Infoskærm

Brugsen vil gerne lægge plads til en infoskærm. Infoland kan levere software til en pris på kr.90,00 

om måneden. Alison kontakter infoland for nærmere info og koordinerer med Martin om hvilke type 

PC+ skærm der vil være anvendelige. Der skal tages stilling til om det skal være en touch skærm. Steff 

taler med Jystrup brugsbutiksråd om evt. økonomisk støtte.

3. Regnskab for Genåbningsfestivalen

Udgifterne til genåbningsfesten beløb sig til kr. 37.737 og indtægterne var på kr. 26.856. 
Restbeløbet på kr. 10.881 som blev dækket af Landsbyforeningen.

4. Interesserede til deltagelse i Trafiksikkerheds- og Stigrupper

Efter opslag på facebook og hjemmeside har 8 personer vist interesse for at deltage i gruppen. Lars 

indkalder til opstartsmøde, hvor også Martin deltager.

5. Nyt om Søholmhus

Den nye Søholmhus gruppe er godt i gang. Der er ønske om at sætte gang i donationer til projektet. 
Projektet er en gruppe i Landsbyforeningsregi og Lasse undersøger hvilke muligheder der er for 

modtagelse af donationerne.

6. Etablere gruppe til at revidere Jystrup-folderen

Vi har modtaget materiale fra den gamle folder fra Jens Christian Elle. Martin, Kurt og Lone kontakter 

Jens Christian for at få nærmere oplysninger omkring trykning og opsætning. Alt efter udgifternes 

størrelse, må vi tage stilling til hvordan folderen skal distribueres. Tilflyttere skal prioriteres først. 

Man kan søge Tema udviklingspuljen om støtte til projektet. Stef undersøger mulighed for at Brugsen 

pakker en lille kurv der kan leveres med folderen til tilflyttere. Der er ca. 30 hustande indenfor det 

sidste halve år.

7. Vild med vilje-arrangement hvornår og hvor

Vi har søgt støtte fra bæredygtighedspuljen til at lave en temadag om vilde haver og vi har fået 

tilsagn om kr. 8.875. Lars Berndt fra Ringsted kommune har foreslået at bruge Signe Schoder . Hun er 

formand for foreningen Praktisk Økologi og vildthave konsulent. Lone tager kontakt til Signe for at 

høre om hvilke datoer der kunne være aktuelle. Det skal være slut marts eller start april. Vi vil prøve 

at få nogle lokale produktcenter til at deltage. Ringsted kommune laver nogle arrangementer som vi 

vil anbefale på facebook når vi modtager noget materiale. Det vil også være mulig at søge midler fra 

Tema udviklingspuljen. Det kan evt. koste et beløb for at deltage, til at dække omkostninger til 

fortæring. Steff sender budget fra sidste havedag til Lone.

8. Bankskifte

Vi har talt om et bankskifte for at undgå gebyrer. Lasse undersøger hvordan Coop bank (Nykredit) 

stiller sig med hensyn til konti der indehaves af et CVR nummer. Lars kontakter Lunar og Basis bank.
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9. Saunaprojekt

Der er lavet et fint skitseprojekt som Søholmskolen søger en principgodkendelse af. Gruppen er i 

gang med at finde ud af hvem der skal bygge projektet og har allerede fået henvendelser af frivillig 

arbejdskraft. Kurt deltager i gruppens møder.

10. Trafikbestilling fra Kommunen, Stef

Stef har kontaktet kommunen vedr. trafikbestilling og er blevet henvist til Movia. Størst interesse har 

været omkring en rute fra Hvalsø – Jystrup – Borup og retur, samt kørsel på ruten Roskilde – Jystrup 

efter midnat. Steff kontakter Movia.

11. Pavillon ved Børnenes hus

Jystrup IF har modtaget et oplæg til en pavillon opsat ved siden af børnehaven på modsatte side af 

skovvejen. Pavillonen er ca. 200m2 . Man påregner at starte op i marts. Pavillonen skal bruges indtil 

man får lavet en tilbygning til børnehaven. 
LBF er indforstået med projektet. Alison fra Jystrup IF og Svenstrup Gods er indbudt og deltager i 

møde på kommunen d. 20.1

12. Hvornår GF?

Vi afholder generalforsamling d. 23.3.22 Lars laver oplæg til indkaldelse og hvem der er på valg.

13. Evt.

Vi drøftede muligheden for at uddele en Jystrup Pris. Vi skal tænke over hvordan konceptet skal være 

og se om vi kan komme frem til noget inden generalforsamlingen. Så kunne man afsløre vinderen der.

Lars har sendt en forespørgsel til ejeren af Skjoldenæsholm ”golf” , om skiløb på ”golfbanen” i 

februar  (i tilfælde af at der skulle komme sne). Derudover har han også spurgt vedrørende den 

hjertestartere der befinder sig ved klubhuset. Tanken var, at eftersom den ikke bliver vedligeholdt, 

kunne vi måske overtage den til et andet sted i byen.

Lars indkalder til næste møde.
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